
 

  
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 

VRIJDAG 29 JUNI 2012 
AANVANG 20.30 UUR 

DORPSHUIS PRINS MAURITS te NIEUWE NIEDORP 

 
De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt zaalvoetballen 

bij onze vereniging: 

KEURSLAGER ARIE KLAVER 

POLAND BESTRATINGEN 

KEURSLAGER LAUS KLAVER 
HOVENIERSBEDRIJF JACK V/D FLUIT 

KOELEWIJN AUTOSCHADE 
KLUSSENBEDRIJF RUUD NEGGERS 

DORPSHUIS PRINS MAURITS 

ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK  
ZETHOVEN TANDTECHNIEK 

GEBR. KOOMEN BESTRATINGEN 

HOVENIERSBEDRIJF PETER BOSSEN 
LOODGIETER SMAK  

WONINGINRICHTING ACK EN ATIE JONG 
SP 2000  

REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

TIMMERBEDRIJF JONGEJAN 

SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 



Agenda : 

 

1.  Opening. 

 

 

2.  Notulen 15-Juli-2011 

 

 

3.  Verslag Secretaris. 

 

 

4.  Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 

 Contributie seizoen 2012 / 2013: 

 Leden € 60,-, Reserve leden € 30,-, Leden onder 18 € 15,- 
 

 

5.  Verslag Kascommissie. (Melchior Dekker en Manuel Bakkum)  
 

 

6.  Pauze. 

 

 

7. Mededelingen Bestuur: 

- Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende  

   speler en/of team 

- Iedere speler is verplicht zaaldienst te verrichten  

   (aanwijzing wordt vermeld in Het Niedorper Weekblad) 

 

 

 

8.  Verkiezing Bestuursleden:  
● Evelien Vlaar       (aftredend en herkiesbaar) 

● Evelien Bakker  (aftredend en herkiesbaar) 

● André Kamp  (aftredend en herkiesbaar) 

 

 

9.  Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 

 

 

 

10.  Rondvraag. 

 

 

 

11.  Sluiting. 

 
 



NOTULEN JAARVERGADERING 15 juli 2011 

 

Aanwezig: buiten het bestuur nog een drietal leden 

 

Opening  

 

Arjen opent de vergadering en blikt terug op het seizoen.  

 

Het tweede B-juniorenteam heeft alles ingeleverd. Pasfoto’s en adressen.  

De Mauritsbar is gestopt als sponsor. Koelewijn is als nieuwe sponsor begonnen.  

De B-junioren en een dames 5 hebben geen sponsor.  

Hans Stammes en Jaap Blokker stoppen als coach. Ze konden allebei niet aanwezig zijn op de 

vergadering.  

Heren 5 en Dames 2 en Dames 5 zijn kampioen geworden.  

De Paaspolderloop is goed verlopen. Dit jaar wordt het een vroege paas.  

Het Mixtoernooi was zeer geslaagd, het kersttoernooi is perfect verlopen.  

Volgend jaar bestaat de vereniging veertig jaar. 

 

Notulen  

Er zijn geen op- of aanmerkingen op de notulen.  

Deze worden daarom goedgekeurd en André wordt bedankt voor zijn inzet. 

 

Verslag secretaris 

Het verslag van de secretaris: netjes verwoord.  

Evelien en Evelien worden bedankt voor hun inzet.  

 

Verslag penningmeester 

Marcel krijgt het woord.  

In vergelijking tot de begroting zijn de inschrijfgelden hoger geworden doordat er op het laatste 

moment een B-juniorenteam bijgekomen is. Daardoor zijn ook de ontvangen contributies iets 

hoger geworden. De inkomsten uit sponsorbijdragen en evenementen zijn iets lager geworden 

doordat één sponsor pas in de loop van het seizoen erbij gekomen is en extra kosten bij de 

gatentrapkampioenschappen. Ook de rente-inkomsten zijn lager dan begroot. 

De inschrijfgelden zijn ook hoger geworden doordat de poules groter waren en er dus meer 

wedstrijden gespeeld zijn. 

Hoe hoog het inschrijfgeld van de KNVB definitief wordt is nog niet helemaal duidelijk. De 

afrekening van de KNVB moet nog komen. 

De jubel en treurkosten zijn hoger uitgevallen, vooral door jubel (3 kampioenen en 2 

bekerwinnaars). 

Dit alles resulteert per saldo in een negatief saldo van € 870,00. 

Het bestuur heeft daarom besloten de contributie na 15 jaar toch maar een keer te verhogen met 

5 euro. 

De begroting voor het komende seizoen ligt in lijn met het voorgaande seizoen. De 

contributieontvangsten zullen iets stijgen. De rest blijft ongeveer gelijk. Hier en daar wat af en 

hier en daar wat erbij. Er is in de begroting nog geen rekening gehouden met de kosten van het 

40-jarig jubileum. 

Marcel wordt bedankt.  

 

 



Verslag kascommissie 

 

Wederom hebben Jack en Melchior geen fouten kunnen ontdekken. 

De penningmeester wordt bedankt.  

 

Mededelingen bestuur 

 

Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende team/speler.  

Iedere speler is verplicht zaaldienst te vervullen.  

 

Toekomst Niedorphal.  

Willem krijgt het woord:  

Nel Kort, Mark Langedijk en Willem Bakker zijn verontrust over het voortbestaan van de 

Niedorphal. Het drietal is bezig om de sporthal te behouden. Ze zijn naar de gemeente geweest 

en hebben alle politieke partijen gesproken. Misschien komt er een nieuwe sporthal bij de brede 

school. Het wordt moeilijk, maar het is goed dat we wat laten horen.  

 

Marcel vertelt dat een onderzoeksbureau onderzoek heeft gedaan. Zij concluderen dat alleen 

een gymzaal bij de school niet in de sportbehoefte van de verenigingen in de gemeente Niedorp 

en directe omgeving kan voorzien. Het bestuur van de zaalvoetbal vindt dat de Niedorphal 

moet blijven of dat er een sporthal met kantine bij de brede school gebouwd moet worden. Een 

sporthal zonder kantine is geen optie. Marcel roept op om onze stem te laten horen aan 

fractieleden of in het Niedorper Weekblad. 

Arjen meldt dat we moeten strijden voor de Niedorphal.  

Verkiezing bestuursleden 

 

Emiel en Willem worden allebei herkozen. 

 

Benoeming nieuw lid kascontrole 

 

Jack van der Fluit is aftredend. Manuel Bakkum wordt lid.  

 

Rondvraag  

 

Manuel vraagt of de nieuwe teamindeling al bekend is. Hier moeten we het nog over hebben.  

 

Melchior Dekker vraagt of ze het achtste blijven en vraagt of we een verzoek in willen dienen 

om niet op vrijdagavond te hoeven spelen. Dit is al gebeurd.  

 

Evelien Vlaar neemt het woord en meldt dat het tweede (heren) in de hoofdklasse blijft. Dames 

1 en 2 zitten allebei in de eerste klasse. De veteranen zitten bij het tiende en worden het elfde. 

Het vierde wordt het vijfde. Het vijfde wordt het vierde.  

 

Arjen: Joop stopt na 25 jaar. Hij wordt opgevolgd door Rob Koopmans, de trainer van de 

veldvoetbal.  

Er moeten nog coaches gezocht worden.  

 

Sluiting 

 

Arjen wenst iedereen een prettige vakantie en bedankt iedereen.  

 



Verslag secretarissen seizoen 2011-2012 
 

Er was maar één kampioen dit jaar en dan ook nog een dubbele: Heren 7 is eerste 
geworden in de vijfde klasse en heeft de beker behaald. Vanaf deze plek; 
gefeliciteerd! Goed gedaan hoor! Verder niet zulke enorm rooskleurige resultaten… 
maar dat mag de pret niet drukken, het is een leuk seizoen geweest. Hoe alle teams 
het hebben gedaan het afgelopen seizoen is te lezen in onderstaand verslag. 
 
Het 1e met coach Hans Bood en halverwege ingestroomd Chris Schotsman  heeft het 
prima gedaan in de tweede klasse van de KNVB. Geëindigd op de vierde plek van 
twaalf teams. En…. een periodetitel gepakt, dus dat betekende nacompetitie spelen 
met kans op promotie. De eerste ronde werd glansrijk gewonnen. De tweede ronde 
troffen zij een bekende uit de competitie, Zeemacht 3. De eerste wedstrijd werd een 
gelijkspel, de tweede wedstrijd was dus allesbeslissend. Helaas werd die wedstrijd 
verloren, dus daar eindigde de nacompetitie voor de mannen. Overigens wonnen ze in 
de reguliere competitie éénmaal van Zeemacht en verloren zij éénmaal van Zeemacht, 
dus dat geeft de gelijkwaardigheid wel aan. Zeemacht heeft de finale tegen OZV 
Obdam 1 gewonnen, dus Zeemacht zullen jullie volgend jaar niet meer tegenkomen in 
de tweede klasse KNVB. Onze complimenten voor de resultaten van afgelopen 
seizoen! 
 
Het 2e onder leiding van coach Manuel Bakkum heeft een matig seizoen achter de 
rug. Zij speelden wel in de hoofdklasse van de SZVV net als vorig jaar. Ze zouden 
degraderen maar door verschuivingen, mochten ze toch in de hoofdklasse blijven. De 
mannen hebben heel wisselend gespeeld. Er zaten goede wedstrijden tussen maar 
helaas ook slechte. Ze zijn negende geworden van de twaalf teams in de competitie. 
Volgend jaar beter mannen! 
 
Het 3e heeft het ietsje minder goed gedaan dan het jaar ervoor. Nu op de tiende plek 
van dertien teams geëindigd in de eerste klasse SZVV, vorig jaar één plaats hoger. 
Aan het enthousiasme van de officieel debuterende coach Laus Klaver zal het niet 
gelegen hebben. Er werden nou eenmaal meer wedstrijden verloren dan gewonnen. 
Ook in de beker wilde het niet lukken. Is er niet iemand die veel beroemde uitspraken 
heeft? ‘Je moet altijd zorgen dat je een doelpunt meer scoort als de tegenstander’ is er 
zo één… 
 
Het 4e met coachend keeper Rob Eelsing, speelde dit seizoen voor het eerst in de 
tweede klasse nadat ze vorig seizoen kampioen werden in de derde klasse. Ze 
hebben een moeizaam seizoen achter de rug. Van de 22 wedstrijden hebben ze er 15 
verloren, 5 gewonnen en 2 gelijk gespeeld. Ze  zijn als één na laatste geëindigd. 
Volgend jaar beter! 
 
Het 5e onder leiding van coaches Rino Bakker en Marc Langedijk moest even wennen 
aan de nieuwe naam, jarenlang gingen zij namelijk als 4e door het leven. Door de 
promotie van het 5e van vorig jaar moesten de mannen er toch aan geloven. Wel 
bleven zij spelen in dezelfde klasse, namelijk de derde klasse SZVV. Het hele jaar was 
er uitzicht op het kampioenschap maar het is helaas net niet gelukt. Zij eindigden op 
de elfde plek van dertien teams. De bekercompetitie leverde nog een leuke anekdote 
op. Het 5e verloor na penalty’s met 15-14, was dus bloedstollend. Twee weken van 
diepe treur volgden maar vervolgens werden ze ‘gewoon’ weer ingeloot in de 
bekercompetitie. Helaas zonder positief resultaat. 
 



Het 6e is het seizoen heel sterk begonnen en de mannen hebben zelfs even op de 
eerste plaats gestaan. Helaas hebben ze deze positie niet vast kunnen houden. Deze 
mannen onder leiding van speler Kevin Vergouwe speelden in dezelfde klasse als 
vorig jaar, de vierde klasse SZVV. Ze zijn uiteindelijk geëindigd in de middenmoot. 
Keurig gedaan hoor.  
 
Het 7e heeft het zoals in de inleiding al te lezen is, bijzonder goed gedaan. Onder 
leiding van Frank de Jong en Niels Witsmeer zijn zij kampioen geworden in de vijfde 
klasse SZVV! Vorig jaar zaten ze er al heel dichtbij en nu is het dus gelukt. En niet 
alleen nummer 1 in de reguliere competitie, ook nummer 1 in de bekercompetitie! 
Weliswaar van de verliezersronde in poule C, maar dat maakt niet uit, het is gewoon 
de dubbele beker, keurig! Geheel terecht liepen deze mannen op het feestje van de 
ZVV Nieuwe Niedorp in hun tenue met twee medailles om hun nek. De enige 
medailles die dit jaar behaald zijn bij ZVV Nieuwe Niedorp, onze felicitaties dus! 
 
Het team van coach Melchior Dekker heeft een prima seizoen gedraaid in de zesde 
klasse SZVV.  
Ze zijn als zevende geëindigd, twee plekken boven het 9e. Het was winnen of 
verliezen bij de mannen van het 8e, ze hebben namelijk geen één keer gelijk 
gespeeld. De laatste wedstrijd zijn ze bewust bezig geweest om een positief doelsaldo 
te behalen, ze hebben deze wedstrijd dan ook gewonnen met 12-0. Helaas was het 
net niet genoeg, het doelsaldo bleef steken op -1.  Het 8e heeft ook nog lang 
meegedaan voor de beker, zo waren ze uitgeschakeld maar werden weer ingeloot, 
toch mocht het niet baten.  
 
Het 9e speelde net als het 8e en net als vorig jaar in de zesde klasse SZVV. Na twee 
seizoenen de tweede plek behaald te hebben, eindigden de mannen met coachend 
keeper Pim Klanke nu iets lager en lager dan het 8e, namelijk op de negende plek van 
dertien teams. Dit team staat bekend om een hoog aantal gescoorde doelpunten, 
maar dit seizoen helaas ook veel tegendoelpunten. Gelukkig bleef het doelsaldo nog 
net aan positief. In de bekercompetitie viel het doek in de halve finale, maar dan wel in 
de winnaarsronde. Voor volgend jaar weer veel succes gewenst en wie weet weer een 
hogere eindnotering in de competitie. 
 
Een mooie zesde plaats van twaalf teams dat is het eindresultaat van het 10e  van 
coach Siem Entius. Zij speelden in dezelfde negende klasse SZVV als het 11e. 
Onderlinge wedstrijden eindigden in 4-4 en 4-3, een nipte overwinning voor het 10e. In 
het bekertoernooi ging het het 10e niet zo denderend af.  
In de verliezersronde sneuvelden zij helaas na de eerste wedstrijd. Voor volgend jaar 
weer frisse kansen en veel succes gewenst! 
 
De mannen van het 11e speelden voor het eerste niet in een aparte veteranenklasse. 
Door het geringe aantal veteranenteams zijn zij opgegaan in de negende klasse 
SZVV. Voor de mannen van het 11e was het een seizoen met veel blessures en 
slijtageklachten bij diverse spelers. Maar met de inzet van invallers hebben ze 
evengoed een redelijk seizoen achter de rug. Complimenten voor de coach die veel 
belletjes heeft moeten plegen om een compleet team te kunnen presenteren. Het 11e 
heeft lang meegedaan in de race voor de beker. Helaas zijn ze onder andere door het 
missen van een penalty door Willem Bakker toch uitgeschakeld. 
 



Dames 1 heeft een goed seizoen achter de rug in de eerste klasse. Ze zijn als 
zevende geëindigd. In de beker hebben ze het zelfs geschopt tot de finale, die ze 
helaas dik verloren. Prima gedaan evengoed. Zij speelden voor het eerst als Dames 1, 
dat moet toch een lekker gevoel zijn. Ga zo door! 
 
Dames 2 was dit jaar het team van coachend speelster Sarina Bood, die overigens 
halverwege het seizoen met zwangerschapsverlof ging als speelster. Als coach bleef 
zij haar team gelukkig trouw want dat konden de meiden wel gebruiken. Dit team was 
namelijk ingedeeld in de eerste klasse en dat vonden de meiden eigenlijk een stapje te 
hoog. Evengoed lieten jullie het er niet bij zitten en worstelden jullie je door het 
seizoen heen. Uiteindelijk werden nog een paar wedstrijden niet verloren. Onze 
complimenten voor jullie doorzettingsvermogen en als het goed is, volgend jaar weer 
lekker in de tweede klasse. 
 
Dames 3 deed dit seizoen – omdat de jaren bij deze routiniers toch een beetje 
begonnen te tellen – een stapje terug. Voor het eerst sinds jaren speelde de ploeg van 
coach Hugo Lamper in de tweede klasse. En dat beviel goed. In twintig wedstrijden 
kon zes keer de volle winst worden bijgeschreven, terwijl er vijfmaal gelijkgespeeld 
werd. Het bracht de formatie aan het einde van de rit op een zesde plek in de 
eindrangschikking. Hugo had vooraf stiekem op een iets beter resultaat gehoopt, maar 
vooral tegen de jongere tegenstanders bleek de iets minder geworden conditie het 
team op te breken. Meest memorabele wedstrijd van het seizoen was die tegen 
Dirkshorn. De uiteindelijke kampioen kon tegen Nieuwe Niedorp de titel veiligstellen en 
werd in de Spartahal vijftig minuten lang toegezongen en toegejuicht door een tribune 
vol supporters.    
 
Dames 4 heeft een iets beter seizoen dan het jaar ervoor achter de rug. In de derde 
klasse eindigden zij op de zevende plek van twaalf teams. Evenveel wedstrijden 
werden verloren als gewonnen en een aantal gelijkspellen. De laatste wedstrijd was 
tegen Vesdo dames 3 dat toen al kampioen was en jawel, die werd even gewonnen! In 
de bekercompetitie werd wel de winnaarsronde bereikt, maar daar is alles mee 
gezegd, al na de eerste wedstrijd lagen ze eruit. Volgend jaar in de competitie weer 
iets beter? 
 
Dames 5 heeft het erg goed gedaan. Voor het eerst in de derde klasse na het 
kampioenschap van vorig jaar. De dames van coach Lucie Bleijendaal zijn gewoon 
goed op elkaar ingespeeld en dat resulteerde in een derde plek! De onderlinge 
wedstrijden tegen dames 4 werden overtuigend gewonnen door dames 5, namelijk 
met 4-1 en 7-3. Uiteindelijk werden twaalf wedstrijden gewonnen, drie gelijkgespeeld 
en zeven verloren. Een mooi resultaat dus! 
 



De A junioren moesten het voor het eerst doen zonder coach Jaap Blokker, hij nam 
vorig jaar aan het einde van het seizoen afscheid. Maar er werd een nieuwe coach 
gevonden en wel: Frank Broersen.  
Er werd voor het eerst onder de vlag van de SZVV gespeeld. In eerste instantie 
werden zestien wedstrijden gespeeld en behaalden de A junioren een zevende plek. 
Maar door het geringe aantal teams (negen) werd nog een korte competitie aan het 
einde opgesteld voor de bovenste vijf en de onderste vier teams. In laatstgenoemde 
mochten onze A junioren meedoen. Daar behaalden zij de derde plek. Volgend jaar 
gewoon lekker verder ballen en wel zien hoe het dan gaat. 
 
De B junioren hebben een redelijk seizoen gedraaid onder leiding van coach Richard 
Koopman.  
Het is voor de jongens het tweede seizoen in de zaal en het eerste seizoen bij de 
SZVV in plaats van de KNVB. Dit is de jongens goed bevallen daar de wedstrijden nu 
allemaal in de regio zijn gespeeld. De jongens hebben hard gewerkt maar hebben nog 
wat moeite met het behouden van de rust en het vinden van het doel. De coach heeft 
het druk met het temmen van zijn ‘wilde honden’, zoals hij dat zelf zegt. Maar de 
jongens beginnen steeds meer te wennen aan elkaar en de zaal dus we hebben er 
alle vertrouwen in dat het volgend jaar beter gaat. Dit jaar zijn de B junioren één na 
laatste geworden. 
 
De ZVV Nieuwe Niedorp kan weer terugkijken op een geslaagd en prettig verlopen 
seizoen. Buiten het voetbal om, stonden er ook weer andere activiteiten op het 
programma. Zo organiseerde de vereniging zoals altijd het traditionele Gatentrap 
Kampioenschap tijdens de Kielendag. En de uitslag werd een primeur: voor het eerst 
een vrouwelijke winnaar: Judit de Redelijkheid! De winnaar van vorig jaar (Jos 
Eelsing) was vastbesloten zijn titel te prolongeren, maar het mocht niet baten. De 
finale ging tussen Judit, haar zwager Albert Kamp die overigens in 2000 de 
Gatentrapkampioen was en Marcel de  Leyer (als niet-voetballer!). Judit was gewoon 
de beste dus nam terecht trots de wisselbokaal in ontvangst. 
 
De Paaspolderloop was dit jaar weer een hele mooie, jong en oud, snel en 
langzaam, genoot van dit evenement. Het was misschien wat fris, maar voor de lopers 
prachtig weer. Zoals een deelnemer naderhand in het gastenboek op de website 
schreef: Zo, dat was weer een lekkere paaspolderloop! Mooi loopweer, leuk 
deelnemersveld en goed publiek; wat wil je nog meer. Complimenten voor de 
organisatie en vrijwilligers! 
Na het loopfestijn volgde nog het feestfestijn met live muziek, langzamerhand een hele 
gezellige traditie geworden. Het evenement, waar de ZVV altijd een belangrijk steentje 
aan bijdraagt, was dus wederom zeer geslaagd.  
 

Last but not least noemen wij het feestje ter gelegenheid van het veertig jarig 
bestaan van de ZVV Nieuwe Niedorp. Een enthousiaste afvaardiging van de 
vereniging regelde een tot in de puntjes verzorgd feestje, daardoor had menigeen 
(vrolijk uitgedost in de clubkleuren geel en zwart) op 12 mei een hele gezellige avond 
in de Prins Maurits. Nogmaals bedankt voor jullie inspanningen! 
 

De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. 
Voor een vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. 
Namens de ZVV Nieuwe Niedorp bedanken wij bij deze iedereen voor zijn of haar 
inzet. Verder wensen wij iedereen een prettige vakantie toe en veel succes in het 
nieuwe seizoen. 
 
Evelien Bakker en Evelien Vlaar, secretarissen. 


